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Blíží se nám konec prvního pololetí letošního roku a přinášíme Vám nové informace o dění v obci a na 
úřadě. 

 

POŠTA V OBCI 

Kdo v tomto týdnu zavítal na naši poštu byl překvapen připravovanými změnami. I když Česká pošta 
nás informovala o určitých změnách, i my jsme byli překvapeni, jaké kroky česká pošta činí. 

Ale postupně. Letos v lednu se na zastupitelstvo obce obrátila Česká pošta s nabídkou zřízení 
kontaktního místa v projektu „Partner“ .  Jedná se  o projekt, který byl již zaveden na Božím Daru. 
Obec nebo popřípadě jiný obchodní partner zajišťuje na základě smluvního vztahu určité služby, které 
doposud zajišťovala Česká pošta. S touto myšlenkou se na nás zástupci pošty obrátili především 
z důvodu, že místní pošta je málo využívána a vytíženost se pohybuje „v červených číslech“. 
Zastupitelstvo obce se na svém únorovém zasedání  tímto návrhem zabývalo a jednohlasně odmítlo 
tuto nabídku, že prozatím není v silách obce tuto službu zajišťovat a požadavkem obce je, aby byl 
zajištěn chod pošty jako doposud. Do budoucna je v obci plánována výstavba rodinných domů a tím i 
nárůst obyvatel. 

Ke konci května nás opět navštívil zástupce pošty a byla jsem seznámena s dalšími kroky České pošty 
– bude zrušena hodina pro veřejnost v ranních hodinách a roznáška pošty bude zajištěna 
motorizovanou obsluhou. Odpolední hodiny budou zachovány ve stejném čase a občané nepocítí 
žádné změny. S tímto návrhem jsem nesouhlasila a požadovala jsem stejné hodiny pro veřejnost jako 
nyní. Tento týden jsem s hrůzou zjistila, že budou omezeny i další služby pro občany jako např. prodej 
novin a terminál on-line. Na základě toho jsme se písemně obrátili na ředitele oblasti severní Čechy, 
že s těmito kroky nesouhlasíme a požadujeme zachování stávajícího provozu pošty. Nyní očekáváme 
odpověď. 

 

KANALIZACE V OBCI 

V dubnu jsme se dočkali dokončení kanalizačních odboček v ulici Švermova a položení nových 
asfaltových povrchů.  V této ulici se nyní  budou moci jednotliví majitelé nemovitostí napojit na 
novou kanalizaci, nejpozději do konce roku 2011. Upozorňujeme, že provozovatel kanalizace 
Severočeské vodovody a kanalizace může hlavní stoku kontrolovat pomocí kamerového systému a 
tím zjistí, kdo je již napojen a nemá doposud uzavřenou smlouvu se SčVK na likvidaci splaškových 
vod.  

Byly dokončeny  i některá odbočení v místních komunikacích a to v ulici U Hřiště a U Kapličky. 
V těchto ulicích obec zajistila nový asfaltový povrch. Oprava těchto povrchů byla částečně hrazena 
z prostředků obce a z prostředků získaných z Programu obnovy venkova ( náklady činí 475 tis.Kč, 
z toho dotace 283 tis.Kč) V letních měsících budou realizována odbočení v ulici Příčná a Na Vypichu. 
V ulici Na Vypichu bude z prostředků obce hrazena i oprava komunikace. Vzhledem k tomu, že 
komunikace nevyhovuje stávajícímu provozu, budou zúženy chodníky na min.šířku 1,20 m a tím 



dojde k rozšíření komunikace cca o 70-90 cm.  Upozorňujme, že nové chodníky nebudou součástí 
stavby a budou pouze provizorní. 

Žádáme majitelé objektů, aby při napojování kanalizace v chodnících toto provedli v co nejkratším 
možném čase.  Při otevřeném výkopu několik týdnu může dojít u komunikace k narušení podloží a 
propadnutí komunikace, jako se již stalo v ulici Švermova. Myslíme si, že by nemělo být jenom 
zájmem úřadu mít obec pěknou, ale i nás občanů.  

V nejbližších dnech dojde k uzavření smlouvy se Severočeskou vodárenskou společností a.s. o 
převzetí odbočení v komunikaci ve správě SUS. Následně bude obec na základě uzavřené smlouvy 
předávat tyto odbočení jednotlivým majitelům objektu.  

Odkanalizovaní obecních domů bude obec realizovat až v příštím roce. S největší pravděpodobností 
bude odkanalizován letos o prázdninách objekt obecního úřadu a mateřské školy. Zde je kanalizace 
ve velmi špatném stavu.  Stará cihelná přípojka se rozpadá a na některých místech se propadá dlažba 
na zahradě. 

 

 
opravená komunikace U Hřiště    opravená komunikace U Kapličky 

 

INŽENÝRSKÉ SÍTĚ PRO 6RD 

Akce je téměř před dokončením. Souhlas s užíváním byl již vydán na rozvody nn a rozvod  plynu. 
Následně bude požádáno o souhlas s užíváním na rozvody vody a kanalizace.  Komunikace, chodníky 
a lampy veřejného osvětlení budou realizovány dodatečně, aby nebyly poškozeny při výstavbě domů. 
V těchto dnech byla dosázena zbývající část keřů. Tato ochranná zeleň není z naší iniciativy, ale je 
realizována především z hygienických důvodů. Zeleň má ochránit nové domy od hluku a prachu 
z komunikace Teplice-Duchcov. V této lokalitě jsou i nadále k dispozic  tři volné parcely. 

 

BÝVA LÝ AREÁL VKK 

Kdysi dávno před lety, kdy jsme byli klasicky zemědělskou obcí byl v obci za potokem postaven 
velkokapacitní kravín. Ještě po revoluci chvíli fungovala alespoň část objektu. Ale na dlouhou dobu se 
z objektu stal pro některé nenechavce zdroj železného šrotu. Letos byl objekt definitivně zbourán a 
plocha upravena. Na tomto místě vznikne fotovoltaická elektrárna o výkonu 1,0MW, na kterou je již 
vydáno stavební povolení.  Jsme jedna z mála obcí, kde nevznikne tato elektrárna na zelené louce a 
bývalý areál bude mít vhodné využití.  V okolí jsou pozemky na výstavbu rodinných domů. Budoucí 
výstavba tak nebude omezena žádným hlukem či zvýšenou dopravou v okolí. 



 

NOVÝ NÁZEV ULICE V OBCI 

Na minulém jednání zastupitelstva se rozhodovalo o novém názvu ulice právě u bývalého areálu VKK. 
V této lokalitě je již opravený bývalý seník, kterému bude přiděleno nové číslo popisné. U silnice 
Teplická se již dnes staví nový rodinný dům a na přilehlém pozemku je plánovaná nová výstavba. 
Zastupitelstvo schválilo název této ulice „K vápence“.  Další nový název ulice se bude v budoucnu 
řešit v lokalitě pro výstavbu 6RD. Žádné jiné nové názvy ulic ani jejich přejmenování není plánováno. 

 

ZÁPIS DO MATEŘSKÉ  ŠKOLY 

V měsíci květnu se uskutečnil v mateřské škole zápis nových dětí. V letošním roce  bylo přijato 7 
nových dětí a to  děti, které mají trvalé bydliště v obci. Nejdříve je potřeba pokrýt požadavky místních 
občanů a v případě, že se místo uvolní,je možno po dohodě s ředitelkou MŠ přijmout dítě i z jiné 
obce. Školka již nyní má výjimku z počtu dětí a to navýšení  o 2 děti oproti stále kapacitě 25 dětí. 

 

 

ÚSPĚCHY NAŠICH FOTBALISTŮ 

Naši fotbalisté se sice oproti podzimní části pohoršili, ale celkově skončili ve III.třídě okresního 
přeboru na  pěkném 7.místě.  

Tabulka III.třída dospělých 
1. Hrob 18 1 3 86:21 55 

2. Novosedlice 17 0 5 60:23 51 

3. Rtyně 9 8 5 39:25 35 

4. Srbice B 10 4 8 55:49 34 

5. Hrobčice 8 7 7 48:49 31 

6. Trnovany B 9 4 9 35:41 31 

7. FK Lahošť 8 6 8 32:36 30 

8. Měrunice 8 4 10 44:53 28 

9. Oldřichov B 6 5 11 36:64 23 

10. Sokol Suché  6 2 14 16:49 20 

11. Ledvice B 5 4 13 35:62 19 

12. Zabrušany  3 5 14 41:65 14 

 

 

LIKVIDACE ODPADŮ   

V každém zpravodaji  Vás nabádáme k třídění odpadu nejen z domácností. Ve spolupráci s mateřskou 
školkou jsme do třídění odpadů zapojili rodiče i děti. Každý rok ve školce probíhá soutěž ve sběru 
papíru a před prázdninami jsou vyhodnoceni nejlepší sběrači. Co se týče všech odpadů  v roce 2009 
jsme vyprodukovali  180 t odpadu. Z toho na skládku bylo odvezeno 109,6 t směsného odpadu a na 
zpětnou recyklaci bylo odevzdána 7,4 t papíru, 1,295 plastu a 4,129 skla. Dále se jednalo o 
nebezpečný odpad a odpad z velkoobjemových kontejnerů v množství  cca 50 tun.  

 



ZLATÝ ERB 2010 

V krajském kole soutěže Zlatý erb slavila v březnu naše obec se svými internetovými stránkami 
úspěch a obsadili jsme krásné druhé místo. Cenu převzala starostka obce Alena Matějková od 
hejtmanky Ústeckého kraje Jany Vaňhové. Tímto se zúročila naše internetová prezentace, práce 
obecního úřadu a celého dění v obci. 

 

SPORTOVNÍ ODPOLEDNE PRO DĚTI 

O tomto víkendu obecní úřad ve spolupráci s fotbalovým klubem pořádal sportovní odpoledne.  
Objednali jsme si pěkné počasí a odpoledne jako vždy bylo zahájeno fotbalovým utkáním stará garda  
versus FK Lahošť. Utkání dvakrát dvacet minut skončilo remízou 4 : 4. Po fotbale byly připraveny pro 
děti soutěžní  atrakce, za které dostávaly sladkou odměnu. Nakonec si děti mohly upéct buřtíka a ti 
odvážnější se nechaly pokropit zabrušanskými hasiči. Následovala volná zábava. Po setmění vystoupil 
Radim Lůžek se svoji ohnivou šou, která se moc líbila. A hned následoval malý ohňostroj. Celé 
odpoledne i večer nám hudbu a moderátorské slovo mixoval DJ Ruda Spousta. Z prvních reakcí se 
odpoledne líbilo. A to díky těm, kteří se podíleli na přípravách celého odpoledne a především těm, 
kteří ochotně pomohli u jednotlivých atrakcí. A nesmím opomenut na sponzory akce – Cukrovinky 
Štencl, Stanislav Pleva, Jiří Voborský,  Marta Dubnová a zabrušanští hasiči.  Ale bez vás, kteří jste se 
přišli pobavit by celá akce neměla smysl. 

 

  

 
FK Lahošť      Stará garda Lahošť 

 

PŘIPRAVUJEME 

Naše obec slaví v letošním roce 650.výročí první zmínky. U příležitosti tohoto výročí připravuje obecní 
úřad kulturní odpoledne na sobotu 4.září 2010 na náměstí u kapličky. O bližších podrobnostech 
budete informováni plakáty a letáčky.  

 

Na závěr přijměte přání krásného a poklidného prožití prázdnin a dovolené. 

 

Případné Vaše podněty či připomínky můžete adresovat na naši mailovou adresu lahost@centrum.cz nebo 

přímo vhodit do poštovní schránky na budově obecního úřadu. 


